
 

ΚΛΙΣΗ ΕΠΙΘΕΤΩΝ 

Επίθετα σε -ύς, -εία, -ύ 

Ενικός αριθμός  
Αρσενικό Θηλυκό Ουδέτερο 

Ονομ. ο βραχύς η βραχεία το βραχύ 

Γεν. του βραχέος της βραχείας του βραχέος 

Αιτ. τον βραχύ τη(ν) βραχεία το βραχύ 

Κλητ. 
 

βραχύ 
 

βραχεία 
 

βραχύ 

Πληθυντικός αριθμός  
Αρσενικό Θηλυκό Ουδέτερο 

Ονομ. οι βραχείς οι βραχείες τα βραχέα 

Γεν. των βραχέων των βραχειών των βραχέων 

Αιτ. τους βραχείς τις βραχείες τα βραχέα 

Κλητ. 
 

βραχείς 
 

βραχείες 
 

βραχέα 

 

Σύμφωνα με το βραχύς-βραχεία-βραχύ κλίνονται τα αμβλύς, δριμύς, ευθύς, θρασύς, 

οξύς, ταχύς κ.ά. 

Επίθετα σε -ων, -ουσα, -ον 

Ενικός αριθμός  
Αρσενικό Θηλυκό Ουδέτερο 

Ονομ. ο ενδιαφέρων η ενδιαφέρουσα το ενδιαφέρον 

Γεν. του ενδιαφέροντος της ενδιαφέρουσας του ενδιαφέροντος 

Αιτ. τον ενδιαφέροντα τη(ν) ενδιαφέρουσα το ενδιαφέρον 

Κλητ. 
 

ενδιαφέρων 
 

ενδιαφέρουσα 
 

ενδιαφέρον 

Πληθυντικός αριθμός  
Αρσενικό Θηλυκό Ουδέτερο 

Ονομ. οι ενδιαφέροντες οι ενδιαφέρουσες τα ενδιαφέροντα 

Γεν. των ενδιαφερόντων των ενδιαφερουσών των ενδιαφερόντων 

Αιτ. τους ενδιαφέροντες τις ενδιαφέρουσες τα ενδιαφέροντα 

Κλητ. 
 

ενδιαφέροντες 
 

ενδιαφέρουσες 
 

ενδιαφέροντα 

 

 

 

 

 



 

 

 

Ενικός αριθμός  
Αρσενικό Θηλυκό Ουδέτερο 

Ονομ. ο απών η απούσα το απόν 

Γεν. του απόντος της απούσας του απόντος 

Αιτ. τον απόντα τη(ν) απούσα το απόν 

Κλητ. 
 

απών 
 

απούσα 
 

απόν 

Πληθυντικός αριθμός  
Αρσενικό Θηλυκό Ουδέτερο 

Ονομ. οι απόντες οι απούσες τα απόντα 

Γεν. των απόντων των απουσών των απόντων 

Αιτ. τους απόντες τις απούσες τα απόντα 

Κλητ. 
 

απόντες 
 

απούσες 
 

απόντα 

Η κλητική χρησιμοποιείται πολύ σπάνια και σε πολύ ειδικές περιπτώσεις. 

Η γενική πληθυντικού του θηλυκού γένους σε ορισμένα από τα επίθετα της κατηγορίας 
αυτής είναι πολύ σπάνια. 

Σύμφωνα με το ενδιαφέρων-ενδιαφέρουσα-ενδιαφέρον κλίνονται τα δευτερεύων, 
επείγων, επιβλέπων, εποπτεύων, μέλλων, πρωτεύων κ.ά. 

Σύμφωνα με το απών-απούσα-απόν κλίνονται τα αποτυχών, επιλαχών, επιτυχών, παρών, 
τυχών κ.ά. 

 

 


